
 

Referat skolebestyrelsesmøde 20. marts 2025, kl. 19.00 – 21.00. 

Fraværende m/afbud: 
Fraværende: Rikke Købke Ørum 
Suppleanter tilstede: Iben Grosen 

1. Orientering fra ledelse, medarbejdere og elever (15 min). 
Skriftlige bilag sendes inden mødet. Spørgsmål og opfølgninger på mødet. 

Medarbejdere:  
− Gør klar til omrokering af lokaler.  
− Der er flyttet lidt rundt på nogle personaler, og det er gået godt.  
− Påbegyndt planlægningen af næste skoleår.  
− Den kommunale kompetencefond bliver åbnet op 1. april, og vi ser på, om vi har nogle 

medarbejdere, der skal videreuddanne sig inden for fagrelevante områder.  

Elever:  
− Der er ønske om brug af smartwatches, de må gerne bruges som ur men ikke være til-

knyttet telefoner i skoletiden.  
− Elevrådet ønsker, at 7-9 kl. kunne have en dag om ugen, hvor de kunne møde en lektion 

senere om morgenen. 

Ledelsen:  
Mulighed for spørgsmål fra bestyrelsen til Stine der er afdelingsleder for Oasen. Stine orien-
terer om, hvilket tilbud Oasen er, og hvordan dagen er organiseret. Hverdagen er præget af 
struktur, ro og gentagelser. Der favnes bredt grundet forskelligheden i børnenes behov. 

2. Skolefoto (15 min) - bilag sendes inden mødet. 
Hvilken vej skal skolen vælge fremover ift. Skolefoto. Bestyrelsen bliver introduceret til tre 
bud og skal beslutte en retning. 
1. Fortsætte med Odense Skolefoto. 
2. Skifte til Photocare. 
3. Droppe at have skolefoto. 

På baggrund af forældre henvendelser har skolebestyrelsen valgt at undersøge om skolefoto 
kan optimeres i valg af billeder og priser. Skolebestyrelsen vælger at fortsætte med Odense 
Skolefoto. Vilkårene og priserne ved Odense Skolefoto er blevet væsentligt forbedret. 

3. Læring og Trivsel (20 min) – bilag sendes inden mødet. 
Fokus denne gang bliver på en evaluering af skolens grundregler og sanktionstrappe samt 
implementering heraf. Grundregler og sanktioner sendes som bilag. 



 

Implementeringen er godt i gang også med visualisering af reglerne. Skolebestyrelsen evalu-
erer reglerne. Flere i bestyrelsen oplever, at sanktionerne er kendte blandt elever og foræl-
dre, men skolens grundregler er der ikke samme bevidsthed omkring. Der er der stadig et 
stykke vej. Formålet med grundreglerne er blandt andet at signalere klare positive forvent-
ninger til trivsel og sprog på skolen. Der opleves en positiv fremgang, men det kan blive 
bedre endnu. Især sproget skal der arbejdes med kontinuerligt. Der opleves af og til at dårlig 
elevadfærd trækker fokus væk fra undervisningen. Generelt er der god opbakning fra foræl-
drene. Der udarbejdes et skriv til forældrene. 

4. Skoleårets planlægning (35 min) – bilag sendes inden mødet. 
Bestyrelsen skal vedtage ringetider og skemaprincipper for kommende skoleår. Som en del 
af arbejdet præsenteres bestyrelsen for de vigtigste elementer i den nye skoleaftale/skolere-
form, som skal implementeres i næste skoleår. Nuværende ringetider og skemaprincipper 
sendes som bilag. 

− Gennemgang af de væsentligste parametre i den nye skoleaftale. 
− Skolen ønsker at bibeholde de nuværende ringetider. Skolebestyrelsen godkender ønsket. 
− Skolebestyrelsen godkender ændringen med at klassens time udgår i skolens skemaprin-

cipper. 

5. Økonomi – budget opfølgning (10 min) – bilag sendes inden mødet. 
Opfølgning på budget og skolens samlede økonomi. Bemærk at skolemad fremover ikke er 
en del af skolens direkte budget (har fået eget profitcenter). 

Budgettet for skolemad er nu separeret fra skolebudgettet. Pt. overholder vi budgettet. Der er 
større usikkerhed ift. senere på skoleåret grundet udskiftning af 2 lederposter. 

6. Punkter til dialogmøde med BUK-udvalget (10 min) – intet bilag. 
Bestyrelsen bedes drøfte hvilke punkter man ønsker at have med til næste dialogmøde med 
politikerne. 

− Skolemad. 
− Gensidig forventningsafstemning om skolens udvikling. 

7. Evt. (5 min).  
− Henvendelse fra dagplejen ang. etablering af parkeringsplads. Vi har ikke samme behov 

for ekstra parkeringspladser som dagplejen. 
− Punkt til næste gang: Oasen. 

8. Oplæsning af referat (10 min). 



 

Aftalte SB møder for skoleåret 2024/2025: 
Ons. d. 23. april kl. 19.00 
Man. d. 19. maj kl. 19.00 
Ons. d. 18. juni kl. 18.30 

BU møder i 2025 kl. 17.00 – 19.00: 

SB medlemmer: 
Bertel Meilvang 
Brian Kjær 
Jamil Ahmad Mamo 
Rikke Købke Ørum 
Mikkel Lund Søeborg 
Martin Ørnbøl 
Pia Roslev Jepsen 
Karin Birkmand 
Anny Johanne Østergaard Jensen 
Casper Helweg Christensen 
Anemone Solberg Hougaard 

SB suppleanter: 
Iben Grosen 
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